

CAGAMAS AKHIRI 2024 DENGAN PRESTASI TINGGI, SEJUMLAH DANA LEBIH RM21 BILION DIKUMPULKAN DI TENGAH-TENGAH KETIDAKTENTUAN PASARAN

Kuala Lumpur, 3 Januari 2025 – Cagamas Berhad (“Cagamas” atau “Syarikat”), Perbadanan Cagaran Malaysia, berjaya mengakhiri aktiviti pembiayaannya bagi tahun 2024, mengumpul sejumlah RM21.31 bilion.

Pencapaian itu terhasil walaupun tahun berkenaan mengalami turun naik pasaran yang ketara, dipengaruhi oleh peralihan dasar Rizab Persekutuan dan ketidaktentuan geopolitik termasuk pilihan raya Amerika Syarikat dan ketegangan di Timur Tengah, justeru mengukuhkan peranannya sebagai pemain utama dalam pasaran modal hutang Malaysia dan pembekal kecairan kepada sistem kewangan dalam keadaan pasaran yang kompleks.

Kameel Abdul Halim, Presiden/Ketua Pegawai Eksekutif Cagamas berkata, “Sepanjang tahun dengan ketidaktentuan dan turun naik pasaran yang meningkat, Cagamas kekal komited untuk menyediakan kecairan yang diperlukan oleh sistem kewangan. Mengumpul RM21.31 bilion dalam jumlah pembiayaan menyokong kedudukan pasaran kami yang kukuh, kepercayaan para pelabur dan dedikasi untuk mendokong kestabilan kewangan Malaysia. Semasa kami mengharungi cabaran global, kami terus cekap dan responsif terhadap keperluan pasaran yang berkembang, menyumbang kepada daya tahan dan kestabilan landskap kewangan.”

Cagamas meningkatkan tumpuannya pada agenda tanggungjawab sosial pada 2024, mencatatkan kemajuan ketara dalam bidang kemampanan. Syarikat melaksanakan Repo Sosial sulungnya dan menerbitkan pelbagai bon dan sukuk berkaitan kemampanan, menyokong pembiayaan inklusif dan bertanggungjawab, menetapkan penanda aras baharu dalam kewangan mampan. Inisiatif ini meletakkan Cagamas sebagai pemain utama dalam memacu agenda pembangunan mampan Malaysia, sejajar dengan komitmennya untuk mewujudkan impak masyarakat yang berkekal dan menggalakkan pertumbuhan yang bertanggungjawab dalam sektor kewangan.

“Kami amat menghargai sokongan berterusan daripada pelabur antarabangsa, yang mengetengahkan kredibiliti dan daya tahan Cagamas dalam mengemudi persekitaran pasaran yang tidak menentu. Sokongan ini membolehkan kami meluaskan akses kepada sumber mudah tunai yang pelbagai dengan mengumpulkan sejumlah RM2.59 bilion bersamaan melalui terbitan berganda mata wang asing. Akses kepada kumpulan mudah tunai antarabangsa memastikan Cagamas kekal bersedia untuk memenuhi keperluan mudah tunai institusi kewangan penjualan aset di samping mengekalkan kedudukan kukuhnya dalam pasaran modal serantau,” tambah Kameel.

Memandang ke hadapan, Cagamas berdedikasi untuk mengukuhkan pasaran gadai janji sekunder dan memajukan pembangunan pasaran modal pada 2025 dan seterusnya. Ini mengukuhkan peranan Syarikat sebagai sebuah perbadanan gadai janji sekunder, memastikan kecairan berterusan untuk pemberi pinjaman utama bagi pembiayaan rumah dan pinjaman perumahan.

Mengenai Cagamas

Cagamas Berhad (Cagamas), Perbadanan Cagaran Malaysia, telah ditubuhkan pada 1986 untuk menggalakkan tebaran pemilikan rumah yang lebih luas dan pertumbuhan pasaran gadai janji sekunder di Malaysia. Ia menerbitkan bon dan sukuk untuk membiayai pembelian pinjaman perumahan daripada institusi kewangan dan bukan institusi kewangan. Penyediaan mudah tunai kepada institusi kewangan pada kos yang berpatutan kepada Peminjam utama pembiayaan perumahan menggalakkan pengembangan pembiayaan untuk rumah pada kos yang berpatutan.

Model Cagamas memperoleh pujian daripada Bank Dunia sebagai kemudahan mudah tunai gadai janji sekunder yang paling berjaya. Cagamas merupakan penerbit instrumen hutang kedua terbesar selepas Kerajaan Malaysia dan penerbit bon korporat dan sukuk AAA terbesar dalam pasaran. Sejak diperbadankan pada tahun 1986, Kumpulan Cagamas telah mengumpulkan dana secara kumulatif kira-kira RM445 bilion bon korporat dan sukuk.

Bon dan sukuk Cagamas terus diberikan penarafan tertinggi AAA/Stabil/P1 oleh RAM Rating Services Berhad dan AAA/MARC-1 dan AAA_{IS}/MARC-1_{IS} oleh Malaysian Rating Corporation Berhad, menandakan kualiti kreditnya yang kukuh. Cagamas juga dipuji di peringkat antarabangsa dan telah diberikan penarafan penerbit jangka panjang dalam mata wang tempatan dan asing A3 oleh Moody's Investors Service Inc. yang selaras dengan penarafan kedaulatan Malaysia.

Cagamas Berhad

Registration No. 198601008739 (157931-A)

Level 32, The Gardens North Tower

Mid Valley City, Lingkaran Syed Putra 59200 Kuala Lumpur

Tel: +603 - 2262 1800 | Fax: +603 - 2282 9125

www.cagamas.com.my

Media Enquiries

Leanne Susau

Tel: +603 - 2262 1719

communications@cagamas.com.my

Lucia Wee

Tel: +603 - 2262 1868

communications@cagamas.com.my